
 Zápis ze schůze  Správní rady Spolku rodičů a přátel ZŠ a MŠ Klecany 

konané dne 15.5.2013 ve školní jídelně ZŠ Klecany 
 

 

 

1) Prezence, zjištění usnášeníschopnosti, přivítání členů a hostů  
Bylo zjištěno, že zasedání Správní rady je usnášeníschopné, počet přítomných členů 9, 

omluveni 4, neomluven 1  

 

2) seznámení členů rady s činností předsedy a místopředsedy za uplynulé období – 

Václavík, Morenová 

LV:  - byl zřízen účet u FIO bank, účet je transparentní, může se na něj kdykoli, 

kdokoli podívat, nahlédnutí je velmi jednoduché přes webové stránky FIO bank. Byla 

vytvořena databáze žáků podle jednotlivých tříd (Jana Morenová) 

- vyšel článek v Klecanském zpravodaji o tom, že sdružení bylo založeno, jaké jsou 

cíle a záměry našeho Spolku, článek sepsal předseda Spolku, cílem bylo přiblížit 

nově vzniklý Spolek všem občanům Klecan 

 

3) projednání situace v 2.A při nečinnosti třídního důvěrníka p. Novákové a návrh 

na změnu – Václavík, Lacina-  

je zapotřebí situaci s důvěrníkem ve 2.A řešit, rodiče z této třídy se nám již přihlásili, 

ale není komunikace mezi Spolkem a třídou. 

V.Lacina – domluvím  se s třídní učitelkou, ta bude mít asi nejlepší informace, možná 

by stálo za to oslovit někoho z rodičů, kteří se již přihlásili 

 

4) návrh úpravy a obsahu webových stránek Spolku –  Skala 

Skala: všem jsem již poslal návrh, představu, budeme doplňovat průběžně další 

informace, které  budeme mít k dispozici. Myslím si, že by bylo vhodné aby tam byly 

kontakty jednotlivých třídních důvěrníků. Bude tam odkaz na transparentní účet, 

zápisy ze zasedání Valné hromady, počet členů, kontakty, nejčastější dotazy  

Dále byl vznesen dotaz proč je na stránkách školy tolik reklam, dle sdělení pana 

ředitele  je to z toho důvodu, že provoz stránek je pro školu zadarmo a tak si zde 

umístí svoje reklamy. 

Skala: bylo by dobré to nějak omezit, některé reklamy jsou až „komické“, příjem 

z těch reklam bude pro provozovatele stránek ne zanedbatelný, těch reklam je opravdu 

hodně. Bude osobně kontaktovat provozovatele ohledně těchto reklam. 

 

5) kontrola stavu přihlášených rodičů (členů Spolku) po jednotlivých třídách –

Morenová 

J.Morenová – rozdala všem seznam členů, kteří jsou již „zpracovaní“, bude dodělávat 

průběžně a rozesílat jednotlivým členům rady (stále přicházejí další přihlášky) 

Byl i dotaz, zda může rodič přispět jen částkou na třídu, ale nikoli na školu. Toto se 

musí řešit v koordinaci s třídním učitelem, protože to už je na konkrétních jednáních 

s konkrétním rodičem. 

V.Lacina – ano, tohle by se mělo řešit mimo SRPŠ, takový rodič by měl přispět do 

třídního fondu zcela mimo Spolek. 

LV - co se týká čerpání peněz ve třídě, kdy nějaký rodič nebude členem a nepřispěje 

ani do třídy, nelze zakázat že určitému dítěti nelze koupit např. knížku, je to o práci 

třídního učitele s daným rodičem 

 

6) stav platby členských příspěvků opět po jednotlivých třídách –  Kašníková 

byly rozdány přehledy o stavu zaplacených členských příspěvků v jednotlivých třídách, 

první termín pro vyplacení nárokovaných peněz ze zaplacených členských příspěvků  

byl stanoven na 31.5..2013  



 

7) řešení podpory k získání téměř 100% účasti alespoň jednoho rodiče ve Spolku – 

zde je to na práci třídní učitelky s rodiči, nelze rodiče nutit, je to o komunikaci 

 

8) projednání převodu finančních prostředků bývalého SRPŠ do nového – Kopsová, 

Kašníková 

převod peněz z původního SRPŠ  bude uskutečněn prostřednictvím darovací smlouvy 

 

9) termín převodu dohodnutých finančních  prostředků  ( 150,- Kč/dítě) do fondu 

jednotlivých tříd – celá rada 

- nyní zejména dotaz z pátých tříd – termín: do 31.5.2013, bude zjištěn aktuální stav 

financí pro jednotlivé třídy a 3.6.2013 budou peníze rozdány do jednotlivých 

třídách.  

Návrh plateb členských příspěvků: do 30.9. platit za 1.pololetí, do 28.2 na druhé 

pololetí. 

V.Lacina – navrhujeme třídní schůzky zařadit hned na začátek září, z důvodu 

včasné informovanosti rodičů. 

 

10) informace k možnosti získání dalších finančních prostředků od různých institucí, 

firem a dotačních programů –  
prozatím nevíme o konkrétních dotacích 

S.Skala – bylo by dobré pak umístit jména sponzorů na web školy 

V. Lacina – oslovíme i rodiče budoucích prvnáčků, zatím to vypadá na tři třídy 

prvňáčků 

S.Skala – na příštích třídních schůzkách v tomto duchu oslovíme všechny rodiče. 

 

11) první návrhy na využití společných finančních prostředků k projednání na příští   

valné hromadě – Lacina, celá rada 

Návrh – sponzorovat letošní školní ples, který se koná v červnu u příležitosti konce 

školního roku.  

 

12) návrhy na doplnění vnitřní směrnice dle vývoje  fungování Spolku – celá rada 

směrnice jsou v jednání, průběžně se připravují 

 

13) různé, diskuze – všichni 

 

S.Skala – část prostředků určených pro školu by bylo dobré použít do konce roku, aby 

již byla vidět konkrétní činnost. 

V.Lacina – zatím bych zůstal u knížek do knihovny, pí. učitelka Radostová dává 

dohromady seznam knih které by bylo vhodné mít v knihovně, navrhl bych peníze 

použít na toto. 

Spanlangová: v naší třídě vázne komunikace mezi rodiči a družinou 

V.Lacina – informace o chodu družiny dáme na web, a plánujeme informační tabuli, 

kde by byly veškeré informace i v papírové podobě 

Dále bylo diskutováno o bezpečnosti dětí nejen ve školní družině – stal se případ, že 

dítě odešlo ze školní družiny domů, aniž by o tom vychovatelka věděla, odejít 

z družiny je pro dítě velmi jednoduché. Celý areál školy je volně přístupný a otevřený 

do pozdních večerních hodin, souvisí to s mimoškolní činností, která v areálu školy 

probíhá (Lidová škola umění, sportovní kroužky apod.). Uzavření školního areálu je 

záležitost závislá především na financích, nicméně je to věc, která se řešit musí, je to 

záležitost dlouhodobějšího charakteru. 

 

Skončeno v 18,30, termín dalšího zasedání rady byl stanoven na září, přesné datum 

bude upřesněno. 


